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   شیب آسفالت در محلات هدف بازآفرینی نظیر خیابان   
طبرسی شمالی 38 طباطبایی 25 مناسب نیست و هنگام 
کد می ماند. )درخواست اصلاح  بارندگی آب در محل را

شیب(

رگراه    آسانسور پل عابر پیاده در محله ابــوذر واقــع در بز
بابانظر، بابانظر 19 خراب است. )درخواست رفع نقص(

شهروند اعــلام می کند جــدول خیابان کــلاهــدوز 31 ، نبش   
تورج  17 تخریب شده است. )درخواست مرمت جدول(

شهروند اعلام می کند حفاظ تاب بوستان در خیابان لادن   
یک شکسته است. )درخواست رفع نقص(

مالکی در خیابان فلسطین، نبش فلسطین 19 اقــدام به   
و کــرده که سبب انسداد  نصب حفاظ داخــل معبر پیاده ر
    ) مسیر عبور عابران پیاده شده است. )درخواست اخطار

تابلو و علائم ترافیکی گردش به چپ در محله ده دی، آخوند   
ج شده است. )درخواست  خراسانی 19 از محل خود خار

رسیدگی و نصب مجدد(

بنر استرابورد در خیابان منتظری، مقابل جایگاه پمپ گاز   
آویزان شده و در حال سقوط است. ) تقاضای جمع آوری(

مخزن آب فضای سبز در خیابان حجاب 87، نبش باغشنی   
یک،  پر  و آب جاری شده است. )درخواست رسیدگی(

 معبر سواره رو در خیابان موحدین، حدفاصل موحدین 4 و 6   
بدون رمپ ویژه معلولان است. )درخواست احداث رمپ(

 خیابان لادن 21، حدفاصل چهارراه اول تا چهارراه دوم،   
سراسر بسیار کثیف است. )درخواست شست وشو(

  الو الو 137137؟؟            

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

  شهرداری

490…0935- از شهرداری تقاضا �
داریم که بنر ممنوعیت سگ گردانی 
را داخل بوستان بنفشه در بولوار 
کند تــا افــراد بــا سگ  سجاد نصب 

خود وارد بوستان نشوند.
136…0902- کف سرسره داخل �

بــوســتــان اقــاقــیــا در خــیــابــان امــام 
ــام خــمــیــنــی)ره( 59  خــمــیــنــی)ره(، امـ
ــت و بــــرای  ــ ــ ــده اس ــ ــ شـــکـــســـتـــه ش
ــان ایــجــاد خــطــر مــی کــنــد. به  ــودک ک
137 شهرداری نیز انتقال دادیم تا 
تعویض این سرسره را زودتر انجام 
دهــنــد. هــر روز تــعــدادی از بچه ها 
از ایــن ســرســره اســتــفــاده می کنند 
ــا آســیــب ــه  آن هــ ــت بـ  و مــمــکــن اسـ

 بزند.
اتوبوس رانی

ی � ــا ــه هـ ــشـ ــیـ شـ  -0 9 1 5…5 1 4
ایستگاه اتوبوس بی آرتی روبه روی 
طــبــرســی 22 در اثــر ضربه شکسته 
شده و برای مسافران که در انتظار 
 . ک است تــوبــوس هستند خطرنا ا
ــی تــقــاضــا داریـــم که  ــوس ران ــوب از ات
مــوضــوع تــجــهــیــز و تــعــمــیــر مــجــدد 
ــاه بـــی آرتـــی را در  ــگ ــت ــس شــیــشــه ای

اولویت قرار دهد.
شهرآرا

ج � ــاره مطلب در شــهــرونــدی دربـ
ــردم  ــدای مـ ــ ــده در صــفــحــه صـ ــ ش
را با تیتر »کاسبی از خسارت  شهرآ
ــردم!« ، پیامی فــرســتــاد. در متن  مـ
ــده اســـت: لطفا  پــیــام شــهــرونــد آمـ
کسی  کنید ماشین های تا پیگیری 
که در تگرگ سقف و بدنه  مشهد 
ــراب شـــــده اســـــت چــه  ــ ــ ــا خـ ــ ــ آن هـ
که  لی  ر حا هند ؟ د تی می د ما خد
کسی ها به  در تگرگ شهر مشهد تا

زائران و مردم خدمات دادند.
773…0915- از فـــرمـــانـــداری و �

ــهـــرداری بــپــرســیــد خـــودروهـــای  شـ
ــگــرگ آســیــب  ــر ت کــه در اثـ کــســی  تــا
دیده اند و بیمه بدنه ندارند برای 
؟  کنند جعه  ا کجا مر ید  ت با ر خسا
کــانــتــری مــحــل نیز  صــورت جــلــســه 

وجود دارد.

ــرگ و � ــ ــگ ــ ــوع ت ــ ــوضـ ــ شــــــهــــــرآرا: مـ
ــنــدگــان آســیــب دیــده از  چــالــش ران
تــگــرگ چــنــدیــن مــرتــبــه در شــهــرآرا 
و صــفــحــات اقــتــصــادی و صـــدای 
مـــــردم مـــــورد بـــررســـی قــرارگــرفــتــه 
ــاره  ــ ــ ــن گـــــــزارش درب ــ ــری ــــت. آخــ ــ اس
دغــدغــه شــهــرونــدان آســیــب دیــده 
خ هـــای مــتــفــاوت و گــران  بـــرای نـــر
صافکاری خودروهای آسیب دیده 
گــزارش با تیتر  از تگرگ اســت. ایــن 
خ  » کاسبی بــا خــســارت مــردم« مــور
ــرداد  در صــفــحــه 4 شــهــرآرا  ــ  19 خـ

منتشر شد.
سهام عدالت�

ــت بــعــدی � ــ 975…0915- از دول
ع سهام عدالت  توقع داریم موضو
جاماندگان را به سرانجام برساند 
ست  ل ها . ما سا کند یی  ه گشا گر و 
چشم انتظار دریافت سهام عدالت 
هستیم و این انصاف نیست همه 
کــارگــر  ــن  ســـود بــگــیــرنــد آن وقـــت م

ساختمانی محروم بمانم.
773…0915- سود سهام عدالت �

خرداد چه زمانی واریز می شود؟
شرکت برق

718…0937- چــرا با وجــود مهد �
کودک در خیابان امام رضــا)ع( 37، 
ــرق لامــپ ســتــون را گــازی  شــرکــت ب
نـــمـــی گـــذارد تـــا جــلــو مــهــدکــودک 
روشن تر باشد؟ لطفا پیگیری کنید.

راهنمایی ورانندگی

709…0915-  بعضی از رانندگان �
بــدون توجه بــه تابلوهای »توقف 
ع« در ابــتــدای بــولــوار شهید  ممنو
صیاد شیرازی خودرویشان را پارک 
می کنند که سبب ترافیک می شود 
لطفا مسئولان اعمال قانون کنند.

راهداری

ــای � 546…0915- یــکــی از راه هــ
ئمه)ع(  محدوده آرامستان جوادالا
ــع  ــواب خ از ت ــر ــسـ وســـتـــای دهـ در ر
بخش احمدآباد شهرستان مشهد 
ــرده و نــزدیــک  ــ ک را ســیــل تــخــریــب 
یک ماه اســت هیچ اداره ای برای 
مــرمــت آن نــیــامــده  اســـت. تکلیف 

مردم چیست؟   

با ما در ارتباط باشید
3   پيامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه
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توضیحی درباره 
امتداد خط 4 قطار 
شهری مشهد تا 
آرامگاه امامزاده 
یحیی بن زید

ــی| رضــــــویــــــان، یـــکـــی از  ــال ــی|ک ــال ک

ــاره امــتــداد  ــ ــ ــرونـــدان، درب ــهـ شـ
خــط 4 قــطــار شــهــری مشهد تا 
آرامگاه امــامــزاده یحیی بن زید 
ــام زاده یحیی  واقــع در میامی نوشت: جــاده امـ
در میامی بسیار خــطــرآفــریــن و فــرســوده شده 
ــت که  ــده اسـ ــــت. هــمــیــن مــوضــوع ســبــب شـ اس
 جــاده بــرای تــردد زائــران به این آرامگاه مناسب 

نباشد.
 از شهرداری تقاضا داریــم که امتداد خط مترو 

را تا این آرامگاه افزایش دهد تا سبب رونق این 
منطقه شود. از طرفی این اقــدام سبب خواهد 
ــرای شــهــر مشهد  ــ  شـــد کـــه عـــوایـــد اقــتــصــادی ب

داشته باشد.
بــه دنــبــال پیگیری پیام شهروند، مدیر عامل 
ــاره اعــام  شــرکــت قــطــار شــهــری مشهد در ایـــن بـ
ــرد: باتوجه بــه انــجــام مطالعات خطوط قطار  ک
شهری مشهد از سوی سازمان محترم مدیریت 
ــرداری و  ــهـ و مــهــنــدســی شــبــکــه حــمــل و نــقــل شـ
متعاقبا تصویب آن در شورای همتای استان و 

شورای عالی ترافیک شهرهای کشور، این شرکت 
مسئولیت احداث و اجرای خطوط قطارشهری 

را بر عهده داشته است.
کیانوش کیامرز افزود: بنابراین ارائه پیشنهادهای 
مشابه دربــاره امــتــداد خطوط باید در ابتدا به 
ــان مــحــتــرم مــدیــریــت و مهندسی شبکه  ــازم س
حمل و نقل شــهــرداری منتقل شــود، تــا نسبت 
بــه بــررســی هــم زمــان آن بــا ســایــر سیستم های 
حمل و نقلی در محور مذکور، اقدامات لازم صورت 

پذیرد.

روبه رو

پیگیری درخواست های شهروندان پس از یک سال از انتشار گزارش محله ایثارگران

مطالبه برای پیاده روسازی همچنان پابرجاست
گزارش

 سال گذشته، گزارشی را از مشکات 

ی
لال

رک
می

د ا
دا

هر
د م

سی
 

گار
ه ن

ام
زن

رو

محله ایثارگران به  عنوان یکی از 
مــنــاطــق پــرجــمــعــیــت و پــرتــردد 
منطقه 2 شهرداری مشهد منتشر 
کنان این محله از نبود  کردیم. سا
ــع آوری  ــ ــم ــ ــال ج ــ ــان ــ جــــــدول و ک
آب هـــــای ســطــحــی در خــیــابــان 
ابـــوطـــالـــب 59، نـــبـــود ورودی و 
خــروجــی مناسب بـــرای محله و 
ــودن  ــ هــمــچــنــیــن نـــامـــنـــاســـب ب
پیاده روهای خیابان ایثارگران گایه داشتند. این 
کنان را دشوار  مشکات نه تنها زندگی روزمــره سا
کــــرده بـــود بــلــکــه در فــصــل بــارنــدگــی نــیــز سبب 
آب گرفتگی معابر و ایجاد مشکات بیشتر برای 
عابران پیاده و رانندگان می شد. در آن گزارش و پس 
ح گایه ها و درخواست های مکرر مردمی،  از طر
معاون فنی اجرایی شهرداری منطقه2  در گزارشی، 
پاسخ هایی به این مشکات ارائه داد و در این باره 
حتی قول داد که اقدامات لازم برای بهبود وضعیت 

محله ایثارگران در دستور کار قرار گیرد.
محسن قره خانی در پاسخ هایش به درخواست 
مردمی درباره کانال جمع آوری آب های سطحی 
ــور گــفــت کــه بــرنــامــه ریــزی هــای لازم بــرای  ــن ط ای
جدول گذاری و ایجاد کانال  جمع آوری آب های 
سطحی در خیابان ابوطالب 59 انجام خواهد شد.
او دربــاره دیگر درخواست مردمی برای ورودی و 
خروجی محله ایثارگران نیز پاسخ داد که : بهبود 

ورودی و خروجی های محله امکان پذیر نیست.
ــای محله، دیــگــر دغــدغــه و  ــاده روه ــی وضعیت پ
کــه در  کنان ایــن محله بــود  خواسته پرتکرار سا
ح شد. مناسب سازی  تریبون سال گذشته مطر
ــثــارگــران بـــرای افــزایــش  ــاده روهــای خــیــابــان ای ــی پ
ایمنی و راحتی عبورومرور عابران پیاده سرفصل 
خواسته های مردمی بود. در آن گزارش مسئولان 
ــوع  ــوض ــه م ــور پـــاســـخ دادنــــــد کـ مــنــطــقــه ایــــن طــ
پــیــاده روســازی،  ســال آینده یا  در اصــاح بودجه 

سال1402 در برنامه های اجرایی قرار می گیرد.
کنون، پس از گذشت یک سال، تصمیم گرفتیم  ا
تا پیگیر وعده های داده شده شهرداری منطقه 2 
شویم و بررسی کنیم که تا چه اندازه این وعده ها 
عملیاتی شــده انــد. آیــا محله ایــثــارگــران تغییرات 

کــرده اســت؟ آیا مشکات مذکور  مثبتی را تجربه 
کنان با چالش های  رفع شده اند یا هنوز هم سا

قبلی دست و پنجه نرم می کنند؟

رفع معضلات کوچه های ابوطالب 57   

و 59

در آن گزارش شهروندان گفته بودند 
که در خیابان ابوطالب 57  هیچ جدول 
یا  کانال جمع آوری آب سطحی وجود 
ــادی  ــدارد و  هنگام بــارنــدگــی آب زی نـ
در مــحــلــه جــمــع مـــی شـــود. آســفــالــت 
نــیــز وضــعــیــت خــوبــی نــــدارد. مــعــاون 
ــی شـــهـــرداری منطقه2  ــرایـ فــنــی اجـ
کــه از  اسفند  ــود  ــن بـــاره گفته ب در ای
ســال1401 عــمــلــیــات جـــدول گـــذاری و  
کی ابوطالب  زیرسازی خیابان های خا
57 و 59 آغاز شده است و  ظرف مدت 
دو ماه آینده عملیات جدول گذاری 

و  آسفالت به  پایان خواهد رسید. در جدیدترین 
اطــاعــات کسب شــده ، قره خانی بــرای اقدامات 
انجام شده و تحقق قول ها این طور پاسخ داد: 
عملیات جدول گذاری و  زیرسازی خیابان های 

کی ابوطالب 57 و 59  در سال گذشته انجام شد. خا

محله ورودی و خروجی ندارد  

در آن گــزارش دبیر شــورای اجتماعی 
ــه  زمــیــن رهــاشــده،  ــاره ب ــ ــا  اش محله ب
گفته بود که انتهای خیابان ایثارگران 
ــه ورودی  بـــن بـــســـت اســــت و  مــحــل
و  خروجی مناسبی ندارد. یک ورودی 
باید از خیابان  ابوطالب به  ایثارگران 
کید شهروندان این  داشته باشیم. تأ
بود که کوچه نامناسب ابوطالب57  
نمی تواند ورودی و  خروجی محسوب 
ــا  یــک خــروجــی  ــود. بــه گــفــتــه آن هــ  شــ
در کوچه ایثارگران 13 وجود دارد، اما 
دســت کــم باید کوچه های ایثارگران 
در  سمت بزرگراه چراغچی به  صورت 
یک درمیان ورودی و خروجی باشد. 
تــرافــیــک، دیــگــر دغــدغــه شــهــرونــدان 
کن در محله ایثارگران بود. به گفته آن ها  هنگام  سا
بارش باران، میدان امام حسین)ع( از  نظر ترافیک 
قفل می شود بنابراین سرریز خودروها وارد محله 
می شوند. این در حالی است که  محله گنجایش 

این حجم از خودرو را  ندارد. معاون فنی اجرایی 
منطقه 2 دربــاره گشایش محور خیابان ایثارگران 
به خیابان ابوطالب نیز این طور توضیح داد: بر 
اساس طرح تفصیلی جدید اباغ شده به شهرداری 
و نیز نامه سازمان حمل ونقل و  ترافیک شهرداری، 
دسترسی مستقیم به  محور ابوطالب میسر نیست، 
با این حال دسترسی های فرعی به  محور از  دو 
طرف لحاظ شده است که  نیاز به  تملک تعدادی 
از  قطعات محدوده دارد. قره خانی در ادامه این 
قول را داده بود که پس از  توافق با مالکان برای 
تملک، اقدام لازم درباره گشایش خیابان صورت 

خواهد گرفت.
ــاره وضــعــیــت ورودی و خــروجــی  ــ قــره خــانــی دربـ
ــود کــه نــامــه ای  کــوچــه هــای ایــثــارگــران نیز گفته ب
به سازمان حمل ونقل و  ترافیک شهرداری مشهد 
فرستاده شده و  این سازمان نیز در  نامه ای جدید، 
وضع موجود را  تصویب و  اعام کرده است که  امکان 
اجابت درخواست شهروندان از  لحاظ ترافیکی 
میسر نیست. در پیگیری مجدد بــرای وضعیت 
ورودی و خروجی محله ایــثــارگــران، معاون فنی 
ح  اجرایی منطقه 2 این طور پاسخ داد: برپایه طر
تفصیلی هنوز امکان نــدارد، ولی در حال رایزنی 

برای تملک هستیم تا مسیر بازگشایی شود.

مطالبه ای که به سرانجام نرسید  

ــرار مـــردمـــی،  ــکــ ــ ــرت ــ ــه مـــهـــم و پ ــ ــدغ ــ ــن دغ ــ ــری ــ آخ
وضعیت پــیــاده روهــای خــیــابــان ایــثــارگــران بــود. 
بــه گفته آن هـــا پــیــاده  روهــای خیابان ایــثــارگــران 
نیاز  به هم سطح سازی دارد تا  معلولان و  جانبازان 
برای رفت وآمد راحت باشند. در آن گزارش مسئولان 
این طور توضیح دادند که نامه نگاری های لازم به 
منظور دریافت اعتبارات برای پیاده روسازی محور 
ایثارگران با  اداره کل نظارت بر نگهداری و تعمیرات 
شهرداری انجام شده است، در این راستا مدیرکل 
نظارت بر نگهداری و تعمیرات در پاسخ نامه اعام 
کرده بود که  در  شش ماه ابتدایی سال1402 امکان 
در نظرگرفتن اعتبار وجــود نــدارد و  باید در سال 
آیــنــده یــا  اصـــاح بــودجــه ســـال1402 ایـــن موضوع 

پیگیری شود.
در پیگیری مجدد  سرنوشت این دغدغه، معاون 
فنی اجــرایــی منطقه 2 در پــاســخ ایــن طــور بیان 
کرد که پیاده روهای خیابان ایثارگران حدفاصل 

ایثارگران13 و 15 مرمت شده است.

 به گفته ساکنان 
محله ایثارگران 
هنگام بارش 
باران، میدان 

امام حسین)ع( از  
نظر ترافیک قفل 
می شود، بنابراین 

سرریز خودروها وارد 
محله می شوند. 

این در حالی است 
که  محله گنجایش 
این حجم از خودرو 

را  ندارد

پیگیری قول ها

نگاه روز

شهروند خبرنگار موسوی- از مسئولانی که صادقانه برای مردم خدمت می کنند تقاضا 
داریم فکری اساسی برای نانوایی های محله مهرآباد داشته باشند. نان که برکت 
خداست سوخته یا خمیر به دست مردم می رسد. گاهی نیز چنان خمیر نامرغوب است 
که به محض آنکه نان خریداری می شود بیات است. اگر نقدی می کنیم هم با لحن بد 
پاسخ می دهند. آقایان مسئول، این برکت خداست که با این شرایط به دست مردم 
می دهند. روزنامه شهرآرا لطفا مجدد صدای مردم مهرآباد را به گوش مسئولان برساند 

تا حداقل پیگیری کنند.

شهرآرا: موضوع دغدغه شهروندان مهرآباد درباره نان در گزارشی با تیتر » نانی که آجر 
می شود« مورخ 6 خرداد  منتشر شد. نظر به پیگیری های صورت گرفته،  صدای مردم 
شهرآرا نیز اعام می کند که آماده است تا همراه مسئولان تعزیزات بازدید دوباره ای از 

وضعیت نانوایی های مهرآباد داشته باشد.

 تحقق قول های داده شده به 
کنان محله ایثارگران سا

تحقق قول 
داده شده

رایزنی برای 
ک تملک املا

به طور کامل 
انجام نشد

جدول گذاری و  زیرسازی خیابان های خاکی ابوطالب 57و59 یکی از 
دغدغه های شهروندان بود که در تریبون مردمی سال گذشته مطرح 
شد. در آن گزارش شهروندان به نبود کانال جمع آوری آب سطحی 
و تجمع آب با یک بارندگی اشاره کردند. مسئولان به ساکنان قول 
دادند که  ظرف مدت دو ماه آینده عملیات جدول گذاری و  آسفالت 

به  پایان خواهد رسید. در پیگیری مجدد این مشکل برطرف شد.

تملک و بازگشایی مسیرهای محله برای ورود و خروج، یکی از 
دغدغه های شهروندان بود. آن ها  خواستار این بودند که یک ورودی 
از خیابان ابوطالب به  ایثارگران وجود داشته باشد. تأکید شهروندان 
این بود که کوچه نامناسب ابوطالب57  نمی تواند ورودی و خروجی 
محسوب شود. در پیگیری مجدد این خواسته  بیان شد که برپایه 
طرح تفصیلی هنوز این امکان وجود ندارد، اما   در حال رایزنی برای 

تملک هستیم تا مسیر بازگشایی شود.

پیاده روهای خیابان ایثارگران دیگر دغدغه مهم ساکنان این محله بود. 
به گفته آن ها  پیاده  روهای خیابان ایثارگران نیاز  به هم سطح سازی 
دارد تا  معلولان و جانبازان برای رفت وآمد راحت باشند. در پیگیری 
مجدد، معاون فنی اجرایی منطقه 2 این طور پاسخ داد که پیاده روهای 

خیابان ایثارگران حدفاصل ایثارگران ۱3 و ۱5 مرمت شده است.

۰۴

۴شنبه
۰۶ اردیبهشت ۱۴۰۲
۱۴۴۴ ۰۵ شــوال
گله شهروندان از کمبود اتوبوس تا جولان معتادان در زمین های رهاشده محله ایثارگرانشـــــماره ۳۹۲۵

ده ها سال بلاتکلیفی در ساخت مجموعه ورزشی

دم
ـر

مـ
ی 

دا
ص

هــای  رفـــع گــره  پاسخگویی و 

چندین ساله محلات کم برخوردار 

همواره از خواسته های اساسی 

شهروندان بــوده اســت. اهالی 

محله ایثارگران این بار در گزارش 

مشکلات محله شان می گویند:

این محله توجهی  گاه به  «هیچ 

نمی شود. این محله با معضلاتی 

به قدمت چند دهه دست وپنجه 

مشکلاتش هنوز  نرم می کند و 

برطرف نشده اســت.» نمونه های بارز گله های 

شهروندان در تریبون مردمی امــروز، بازنشدن 

بن بست انتهای محله و زمین ورزشی رهاشده ای 

است که در بولوار شهیدان سلامی قراردارد؛ زمینی 

که از ظاهر نیمه ساخته اش گمان می رود کاربری 

ورزشی داشته اما حالا نه شهرداری می پذیرد 

که مالک آن است و نه اداره کل ورزش وجوانان! این 

زمین بدون صاحب است و معضلی شهری برای 

شهروندان به وجود آورده است.

 وضعیــت نامناســب کوچه هــای

انتهایی محله

در ابتدا به خیابان های انتهایی محله 

ابوطالب۵۷ و در نزدیکی مسجد  در 

آیت ا... حسنعلی نخودکی می رویم.

رئیس شورای اجتماعی محله با بیان 

اینکه محله ایثارگران قدمت زیادی 

دارد و محل زندگی عارف بزرگ معاصر،

مرحوم شیخ حسنعلی نخودکی بوده 

«در این کوچه  است، توضیح می دهد:

خانه این عارف بزرگ قرار دارد که 

نامش نام گذاری شده  مسجدی به 

است اما کوچه اصلا وضعیت خوبی ندارد.»

«در خیابان  افـــزایـــد: حــســن مــهــدیــان مـــی 

آوری  کانال جمع    هیچ جــدول یا  ۵۷ ابوطالب

آب سطحی وجود ندارد و هنگام بارندگی آب زیادی 

در محله جمع می شود. آسفالت هم وضعیت خوبی 

ندارد. چرا شهرداری به این محله قدیمی آن چنان 

که باید رسیدگی نمی کند؟»

بن بست در ورودی و خروجی محله

در ادامه به سمت زمین رهاشده انتهای همین 

محله می رویم. دبیر شورای اجتماعی محله با اشاره 

«انتهای خیابان  به این زمین رهاشده، می گوید:

ایثارگران بن بست است و محله ورودی و خروجی 

مناسبی ندارد. یک ورودی باید از خیابان ابوطالب 

مناسب  . کوچه نا رگران داشته باشیم یثا ا   به

ابوطالب۵۷ ورودی و خروجی محسوب نمی شود.

۱۳ داریم، یک خروجی هم در کوچه ایثارگران

اما دست کم باید کوچه های ایثارگران در سمت 

بزرگراه چراغچی به صورت یک درمیان ورودی 

و خروجی باشد.»

«هنگام بارش باران، علی اصغر قربانی می افزاید:

میدان امام حسین(ع) از لحاظ ترافیک قفل می شود 

و خودروها وارد محله می شوند و محله نیز گنجایش 

این حجم از خودرو را ندارد.»

زمین ورزشی رهاشده

دیگرعضو شورای اجتماعی محله، ما را به سمت 

دیگر همین محله می برد. علی اصغر سجادی منش 

زمین سالن ورزشی رهاشده را به ما یادآور می شود 

که این روزها با حضور معتادان متجاهر در محله،

«ما در این  خودنمایی می کند. سپس بیان می کند:

محله سالن ورزشی نداریم و این زمین ورزشی بین 

بولوار شهیدان سلامی ۲و۴، سال هاست که رها 

شده و یک سوله در آن قرار دارد و محلی برای تجمع 

معتادان شده است.»

«سردر این زمین ورزشی نیز تابلو  او ادامه می دهد:

اداره تربیت بدنی قرار دارد و معلوم نیست چرا این 

اداره که متولی آن است، به وضعیت این زمین 

منش  . سجادی  رسیدگی نمی کند

«ابتدا نام این محله  در ادامه می گوید:

شهرک امام خمینی(ره) بود اما به مرور 

در سامانه شهرداری به ایثارگران تغییر 

نام پیدا کــرد. شهروندان خواستار 
بازگشت نام شهرک امام خمینی(ره)

به محله هستند.»

ضرورت بهسازی پیاده روها

رئیس شــورای  رضــا رحیمی، نایب 

اجــتــماعــی مــحــلــه، نــیــز بـــا اشـــاره 

ــای نامناسب در دو  ــاده روه ــی پ ــه  ب

طـــرف خــیــابــان ایــثــارگــران، بیان 

ــای خیابان ایــثــارگــران  ــاده روه ــی «پ مــی کــنــد:

نیاز به هم سطح سازی دارد و معلولان و جانبازان برای 

رفت وآمد مشکل دارند. همچنین بیشتر اتوبوس های 

خط۲۴ وضعیت نامناسبی دارند و گویا هرچه اتوبوس 

نامناسب وجود دارد، به محله ایثارگران داده اند.

شهروندان خواستار سرویس دهی اتوبوس های 

بهتری در این محله هستند.»

۵۹ رسیدگی به کوچه های ابوطالب ۵۷ و

در ادامه برای پیگیری مشکلات مردمی محله 

ایثارگران به سراغ معاون فنی واجرایی شهرداری 

منطقه۲ مشهد می رویم. محسن قره خانی درباره 

:  گوید یی محله می نتها های ا   وضعیت کوچه

گــذاری  ۱۴۰۱ عملیات جــدول  اسفند سال «از 

و  زیرسازی خیابان های خاکی ابوطالب ۵۷  و 

۵۹ آغــاز شــده است و ظــرف مدت دو ماه آینده 

عملیات جدول گذاری و آسفالت به پایان خواهد 

رسید.»

تملک چند قطعه زمین در دستورکار است

او درباره گشایش محور خیابان ایثارگران به خیابان 

«بر اساس طرح  ابوطالب نیز توضیح می دهد:

تفصیلی جدید ابلاغ شده به شهرداری و همچنین 

ترافیک شهرداری، ونقل و  نامه سازمان حمل 

دسترسی مستقیم به محور ابوطالب میسر نیست،

ولی دسترسی های فرعی به محور از دوطرف لحاظ 

به تملک تعدادی از قطعات  نیاز  شده است که 

محدوده دارد. پس از توافق با مالکان برای تملک،

اقدام لازم درباره گشایش خیابان صورت خواهد 

گرفت.»

ــاره ورودی و خروجی کوچه های  قره خانی درب

ای به سازمان  «نامه  افزاید: ایثارگران نیز می 

حمل ونقل و ترافیک شهرداری مشهد فرستاده 

شده و این سازمان نیز در نامه ای جدید، وضع 

اعــلام کرده است که امکان  موجود را تصویب و 

اجابت درخواست شهروندان از لحاظ ترافیکی 

میسر نیست.» او درباره تغییر نام محله ایثارگران 

به شهرک امــام خــمــیــنــی(ره)، ادامـــه مــی دهــد:

«شهروندان برای تغییر نام یا بازگشت نام قدیمی،

لازم است درخواستشان را به شورای اسلامی شهر 

مشهد ارائه دهند.»

بودجه ای برای پیاده روسازی نیست

قره خانی با بیان اینکه نامه نگاری لازم در راستای 

دریافت اعتبار برای پیاده روسازی محور ایثارگران 

با اداره کل نظارت بر نگهداری و تعمیرات شهرداری 

«در پاسخ  انجام شده است، توضیح می دهد:

مدیرکل نظارت بر نگهداری و تعمیرات، بر اساس 

ماه ابتدایی  نامه اعــلام شده است که در شش 

سال۱۴۰۲ امکان درنظرگرفتن اعتبار وجود ندارد 

و باید در سال آینده یا اصلاح بودجه سال۱۴۰۲ این 

موضوع پیگیری شود.»

معاون فنی واجرایی منطقه۲ شهرداری درباره 

«زمین  زمین ورزشی رهاشده نیز بیان می کند:

سالن ورزشی بین بولوار شهیدان سلامی ۲و۴ در 

مالکیت شهرداری نیست، بلکه در اختیار اداره کل 

ورزش وجوانان استان است.»

!زمینی با ۱۰۰ صاحب

پیگیری ده روزه خبرنگار ما مبنی بر اینکه زمین 

ورزشی نیمه ساخت رهاشده در بولوار شهیدسلامی 

که تابلو اداره کل ورزش وجوانان مشهد را دارد، چرا 

باید این همه سال بلاتکلیف رها شود و پناهگاهی 

برای استقرار معتادان متجاهر باشد، به این پاسخ 

مسئولان اداره کل انجامید:«۱۰۰نفر از بازنشستگان 

اداره تربیت بدنی در دهه۶۰ این زمین را خریدند 

و قرار بود که در آن سالن ورزشی ایجاد شود و از آن 

انتفاع مالی داشته باشند. یک سوله نیز در این 

زمین ساخته شد اما انگار توان مالی برای تکمیل 

آن وجود نداشته و درنهایت این زمین به همین شکل 

رها شده است و مالکان تا امروز هیچ انگیزه ای برای 

تکمیل کار نداشته اند.»

۲۴استفاده از اتوبوس کمکی برای خط

نیز عباس   ۲۴ ــاره وضــع اتوبوس های خط درب

اتحادی، مدیر روابط عمومی سازمان اتوبوس رانی 

«اکنون در این  شهرداری مشهد، توضیح می دهد:

خط هشت دستگاه اتوبوس اسکانیا به شهروندان 

خدمت رسانی می کنند. با انتظامات منطقه درباره 

استفاده از اتوبوس کمکی و تقویت خط، به ویژه 

در زمان شلوغی و تعطیلی مدارس هماهنگ شده 

بنا بر درخواست شهروندان، بر نظارت بیشتر  و 

در زمان اعزام ها و رعایت سرفاصله ها تأکید شده 

است.»

 تعریف ۱۰زمین 
بازی در مجموعه 
ورزشی شهید 
هریری

«در محدوده خیابان 

شـــهـــیـــدهـــریـــری 

آباد تعداد  قاسم  در 

ــازی  ــای ب ــن ه ــی زم

اندک است. از شهرداری درخواست 

داریم در این محدوده مجموعه ورزشی 

انواع زمین های بازی  چندمنظوره با 

ایجاد کند. در این محدوده زمین زیاد 

است و می توان سرانه ورزشی را بالا 

برد.»

به دنبال پیگیری این خواسته شهروند،

پیشرفت  شهردار منطقه۱۰ مشهد از 

ــروژه ساخت  فیزیکی ۶۰درصـــدی پ

فضای ورزشی روباز محله رازی خبر 

«این فضای ورزشی  می دهد و می گوید:

روباز با ۳هزارو۴۰۰ مترمربع مساحت 

ــال  ــال اعتبار در ح ۱۵میلیارد ری و 

ساخت است و ازجمله پروژه هایی است 

که با درخواست و نظرات شهروندان 

و شورای اجتماعی محله در دستورکار 

اجرا قرار گرفت.»

«فضای  فزاید: ا سعید اکبریان می 

ورزشــی روباز شهیدهریری۱۰ شامل 

زمین های ورزشــی روبــاز والــیــبــال،

فوتسال، بسکتبال و... است. این پروژه 

که از ابتدای اسفند پارسال آغاز شده،

اجرای اقداماتی مانند زیرسازی  با 

ــذاری، نصب  ــدول گـ و آســفــالــت، جـ

ــی، پیشرفت  فنس و تجهیزات ورزش

درخورتوجهی داشته است.»

روبهرو

 نظافت کوچه مهرمادر۳۴ مشکلی ندارد

کلالی- فدایی، از شهروندان محله مهرمادر، در پیامکی درباره وضعیت نظافت یکی 

«مدتی است که رفت وروب در کوچه مهرمادر۳۴ به درستی انجام  از کوچه ها نوشت:

نمی شود. این وضعیت برای سلامتی فرزندانمان ضرر دارد. این وضع نامناسب 

بهداشتی تا کی باید ادامه پیدا کند؟ شهرداری منطقه به رفت وروب کامل و منظم 

توجه کند.

به دنبال پیگیری پیامک مردمی، احمد پورمنفردی، مسئول روابط عمومی شهرداری 

منطقه۳، اعلام کرد: از کوچه یادشده در تاریخ ۱۹فروردین ساعت۱۱ بازدید و نظافت 

معبر مطلوب ارزیابی شد.

جوابیه

 سردر این زمین 
ورزشی تابلو 

اداره تربیت بدنی 
قرار دارد و معلوم 
نیست چرا این 

اداره که متولی آن 
است، به وضعیت 
این زمین رسیدگی 

نمی کند

 سردر این زمین 
ورزشی تابلو 

اداره تربیت بدنی 
قرار دارد و معلوم 

افزایش مبلغ سرویس مدرسه پس از توافق اولیه با والدین، مجاز نیست
«یکی از شهروندان در پیامکی  ملیحه جهانبخش|

«اول سال تحصیلی پیگیری به ستون حرف مردم نوشت:

۷میلیون تومان شهریه سرویس مدرسه دادیم.

راننده هم پنج نفر را سوار می کرد. اکنون دوباره پیام 

داده اند که ۲میلیون تومان دیگر حق سرویس باید 

بدهیم. لطفا پیگیری کنید.»

به دنبال پیگیری این خواسته شهروند، رئیس اداره انجمن اولیاومربیان 

«در آیین نامه  آموزش وپرورش خراسان رضوی در این باره می گوید:

این مسئله مشخص است. باید مدرسه زمان ثبت نام، مبلغ سرویس 

را مشخص کند، اما ۴۰درصد را نقد و بقیه را چک می گیرد، مگر اینکه 

امسال مبلغ  را علی الحساب گرفته باشند. در عین حال، وضعیت 

تعرفه سرویس دانش آموز باید تا مرداد و شهریور مشخص شود.»

عباس نعمتی با بیان اینکه نحوه نرخ گذاری سرویس های مدارس بر 

اساس فرم هایی مشخص است، اظهار می کند:«دو فرم داریم که باید 

تکمیل شوند. راننده سرویس مسافت مسیر رفت و برگشت را اعلام 

می کند و این باید به تأیید خانواده و مدرسه برسد.»

نعمتی در ادامه بیان می کند:«این دو فرم که پر شود، جدولی طراحی 

کرده ایم که نوع خودرو (پراید، پژو، سمند یا...) در آن مشخص شده 

است. همچنین نرخ ها بر اساس کیلومتر طی شده معین شده است.

این جدول باید در معرض دید اولیا باشد و در  پرتال آموزش وپرورش 

نیز قرار داده شده است.»

رئیس اداره انجمن اولیاومربیان آموزش وپرورش خراسان رضوی 

با بیان اینکه اگر خودرویی ظرفیت را رعایت نکند، والدین می توانند 

«در کارت خودرو ظرفیت آن مشخص  به ما گزارش بدهند، می گوید:

شده است. این ملاک است و باید رعایت شود. اگر تخلفی صورت 

گرفت، گزارش بدهند. شرکت حتما پیگیری می کند و با متخلف 

برخورد قانونی می شود.»

نعمتی همچنین درباره اضافه کردن قیمت سرویس پس از توافق 

«این افزایش مجاز نیست. تعیین مبلغ هزینه  با والدین، می افزاید:

سرویس پیچیده نیست. راننده اولین بار که دانش آموز را برساند، بر 

اساس فرم هایی که توضیح داده شد، رقم قطعی مشخص می شود 

و مجاز نیستند این هزینه را اضافه کنند.»

او درباره نحوه شکایت والدین از اضافه شدن دوباره هزینه های 

«در مدرسه یک کارگروه سرویس داریم. نماینده  سرویس، می گوید:

شرکت، مدیر مدرسه، یکی از اولیا که فرزندش سرویس دارد و معاون 

پرورشی، کارگروهی برای رسیدگی به این مسائل تشکیل می دهند.

والدین می توانند به این کارگروه مراجعه کنند و اگر پاسخی نگرفتند،

حتما به اداره و کارشناس انجمن اولیاومربیان مراجعه کنند. چنانچه 

به نتیجه نرسیدند، شکایتشان را مکتوب بیاورند. ما در اداره انجمن 

اولیاومربیان آموزش وپرورش پیگیری و نتیجه را اعلام می کنیم.»
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،۴مدتی است باکس نخاله در خیابان خلج۲۵، مقابل پلاک 

پر شده است.(درخواست جمع آوری)

 مرمت نوار حفاری در خیابان امام رضا(ع)۷۴، بعد از چهارراه

چهارم، به درستی انجام نشده و آسفالت نشست کرده است.

(درخواست اصلاح و مرمت)

 سرتاسر مسیر عبور آب در کانال جمع آوری آب های سطحی

۲۵ مسدود شده است.(درخواست  در خیابان ۲۲بهمن

شست وشوی کانال)

 ــزرگــراه شهیدکلانتری، نبش ــاز در ب ــت وس ــاخ مالک س

کلانتری۱۸، با کشیدن نوار خطر، موجب بسته شدن مسیر 

عبور عابران پیاده شده است.(درخواست اخطار)

 باجه ایستگاه پایانه شهدا من کارت ندارد.(درخواست

بررسی)

 تعدادی از چراغ های روشنایی داخل بوستان خطی در بولوار

عبدالمطلب، نبش عبدالمطلب۴۹، خراب و خاموش است 

و موجب ناامنی بوستان شده است.(درخواست رفع نقص 

روشنایی)

     الو ۱۳۷؟

ستون «الو۱۳۷» صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

تریبون مردمی 
(محلهایثارگران)

شهرداری

 ــرد خیابان ــت گ شهروند- راس
کامیاب به سمت عبادی و چهارراه 

راه آهن بسته شده است. درخواست 

بازگشایی آن را داریم.

سازمان اتوبوس رانی

 ــی- صــف طــولانــی بــرای مــدن
ــف  ــط۸۸ از صـ ــه خـ ــدن بـ ــوارشـ سـ

نانوایی ها بدتر است؛ خطی شلوغ 

که کارگران و دانــش آمــوزان و عامه 

آن سوار می شوند. بارها  مردم در 

۱۳۷ شهرداری سازمان  به سامانه

اتوبوس رانی و شورای اسلامی شهر 

پیام دادیم و صحبت کردیم اما هیچ 

ــداد. ایــن حق مردم  اتفاقی رخ ن

صبور نیست. شهرداری  شریف و 

فعالیت های بسیاری انجام می دهد 

که شاید در حیطه وظایفش نباشد 

ــاد اسلامی  ــه اداره ارش و مــربــوط بـ

و سازمان تبلیغات و سازمان اوقاف 

باشد. مسئولان شهرداری به جای 

ــزاری جــشــنــواره هــای متعدد  ــرگ ب

و پرداخت هزینه های گــزاف، بهتر 

است به فکر رفاه و حمل ونقل مردم 

باشند.

فرهنگ شهروندی

 شهروند- چند شب پیش دختری
با سگ همراهش در احمدآباد بود 

با رفت وآمد  و آن سگ کوچک مدام 

عابران پارس می کرد. سگ گردانی،

آن هم در پیاده روهای شلوغ و پرتردد،

به جز موضوعات قانونی، آیا واقعا 

اخلاقی است؟

 فرحزاد- بسیار عجیب است که هنوز
می بینیم برخی رانندگان از داخل 

بیرون پرت  به    خودروشان زباله را

می کنند. دیشب در بولوار وکیل آباد 

یک راننده خودرو گران قیمت شیشه 

خودرو را پایین داد و لیوان پلاستیکی 

نوشیدنی اش را به بیرون پرتاب کرد.

نیروی انتظامی

 اباذریان- متأسفانه دزدان معتاد
همه جا هستند، حتی در مترو! لطفا 

رسیدگی کنید.

شرکت برق

 ها بان  شهروند- چرا بیشتر خیا
بــولــوارهــا مانند بولوارهای رضا  و 

و ابوذر و طالقانی در احمدآباد تاریک 

ــن  ای هستند؟ چــون متأسفانه در 

منطقه زورگیری زیاد شده است،

شرکت برق باید لامپ های بیشتری 

را روی ستون های برق تعبیه کند.

سازمان اتوبوس رانی

 بولـوار بعثـت ۷۵۸...۰۹۳۵- در 

احمدآبـاد، بیـن ابـوذر و رضـا، مـدت 

زیـادی اسـت که شیشـه جایـگاه 

اتوبـوس شکسـته و خطرنـاک اسـت،

یـن  یگز ی جا ا   مـا هنـوز شیشـه ا

شیشـه   . نـد ا   ه نکرد نصـب  ن  آ

ایسـتگاه های اتوبـوس در خیابـان 

هاشـمیه نزدیـک پـل هوایـی و پـس 

از چهـارراه خیـام نیز شکسـته اسـت.

لطفـا رسـیدگی کنیـد.

آستان قدس رضوی

 رفت گروسی- ماه رمضان آمد و 
غــذای  و مثل چندسال گذشته از 

حضرت امام رضا(ع) محروم ماندیم.

بارها در تلویزیون گفته شد که غذای 

متبرک رضوی در حاشیه شهر توزیع 

می شود. آیا در این سال ها بولوار حر 

و جــاده سرخس نباید یک بار جزو 

حاشیه و مستضعف نشین محسوب 

شوند؟ چطور همیشه اینجا حاشیه 

و محروم به شمار می آید، ولی برای 

توزیع غذای حرم از محرومیت خارج 

می شود؟!

شرکت آب وفاضلاب

 ۲۰۴...۰۹۰۳- نیمی از کشور گرفتار

خشک سالی شدید است. مدیریت 

آب زیرزمینی ایجاب می کند که هر 

کشاورز کــارت آب(کـــارت حقابه) 

مستقل داشته باشد تا ایامی از سال 

که نیاز ندارد، آب را هدر ندهد.

 ۵۷۶...۰۹۳۳- از وقتی که طرح اگو

در محله ثامن (منطقه ۵) راه اندازی 

ــت، جــوی هــا وجــدول هــا  شــده اس

بوی بسیار بدی به خود گرفته است 

ــت. لطفا  ــده اس ــن که واقعا آزارده

مسئولان در این باره پاسخ بدهند.

اقتصادی

 شهروند- چند روز پیش خبری
منتشر شد که مرغ تنظیم بازار در بازار 

موجود است. می توانید مکان های 

مرغ تنظیم بازار را اطلاع رسانی کنید 

ما هم بتوانیم تهیه کنیم؟ هرجا  تا 

مراجعه کردیم، نداشتند.

با ما در ارتباط باشید
پيامـــک ۳ ۰ ۰ ۰ ۷ ۲ ۸ ۹
روبیکا آیدی shahraramardom
شماره ایتا و روبیکا ۹ ۰ ۵ ۴ ۶ ۵ ۸ ۰ ۶ ۰
رایانامـــه Shahraranews@mashhad.ir
تلفــــن ۰۵۱ | ۳۷۲۸۸۸۸۱-۵
تحریریه صدای مردم داخلــی ۱۸۶ و ۱۸۷

۰ ۹ ۰ ۵ ۴ ۶ ۵ ۸ ۰ ۶ ۰
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کلالی| وجود زمین های بایر و خالی در شهر، علاوه بر مخدوش کردن چهره شهری،

معضلاتی مانند اختلال در امنیت و بهداشت را منجر می شود. بیشتر این زمین ها 

متعلق به دستگاه های دولتی است و بی تکلیف بودن آن ها در شهر باعث می شود تا 

به مکانی امن برای ضایعات جمع کن ها و معتادان متجاهر تبدیل شوند.

در این راستا  پیامک  هایی از شهروندان درباره زمین رهاشده در کوچه شیرازی۱۰ داشتیم 

و پس از پیگیری از شهرداری منطقه۸، مشخص شد که زمین متعلق به آستان قدس 

«زمین بایر محصورشده  است. حافظی، از ساکنان این کوچه، در پیامکی نوشته است:

در خیابان شیرازی۱۰، جنب دبیرستان دخترانه حضرت مریم(س)، باز است و به محلی 

برای تجمع افراد کارتن خواب تبدیل شده است. این اتفاق آسایش و امنیت کوچه را دچار 

مشکل کرده است. از شهرداری تقاضا داریم که به دیوارکشی آن اقدام کند.»

به دنبال پیگیری پیامک های مردمی، مسئول روابط عمومی شهرداری منطقه۸ مشهد 

«طبق استعلام، زمین بایر در خیابان شیرازی۱۰ متعلق به آستان قدس  اعلام کرد:

رضوی است.»

«به دنبال خواسته شهروندان، شهرداری پاک سازی زمین  مهدی سرمدی بیان کرد:

بایر را انجام داده و مقرر شده است که پس از پاک سازی، آستان قدس رضوی برای 

دیوارچینی ورودی ملک اقدام کند.»

... و از سوی دیگر منجر به کاهش قاطعیت در مجازات خواهد شد، به این طریق که 
گر مجازات ها بسیار شدید باشند، سیستم قضایی ممکن است نتواند در عمل  ا
آن مجازات ها را اعمال کند؛ بنابراین احتمال اجرای مجازات کاهش می یابد. در 
بررسی های صورت گرفته تأثیر قاطعیت قضایی در کاهش تخلفات از تشدید مجازات 
بیشتر است. قاطعیت مجازات یعنی شهروندان جامعه خود را تحت نظر قانون 
ببینند و به این باور برسند که فورا متناسب با رفتار خود مجازات می شوند، مثال آن 
نیز مأموران راهنمایی و رانندگی هستند که از دوربین های کنترل سرعت استفاده 

می کنند.
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